
RM.0002.7.4.2015                       
PROTOKÓŁ Nr 4/2015

z IV Sesji VII kadencji Rady Miejskiej
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 29 maja 2015 roku.

Ad. 1 - 5 

– otwarcia  sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonała Przewodnicząca Rady, Pani
Joanna Halina Karmowska; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności
stanowi załącznik do niniejszego wyciągu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady;
– Przewodnicząca  Rady Miejskiej,  przedstawiła  Radnym porządek obrad,  który został  przyjęty

jednogłośnie  (15  radnych  opowiedziało  się  za  jego  przyjęciem,  głosów  przeciwnych  i
wstrzymujących się nie było);

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych opowiedziało się za jego
przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)

– na sekretarza IV sesji powołany został Radny, Pan Jerzy Iglewski.

Ad. 6

- Pan Sławomir Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski  omówił swoje działania

między sesjami.  Powiedział  m.in.,  że:  organizował  pracę Urzędu Miasta i  Gminy w Piotrkowie

Kujawskim,  zarówno pod kontem zadań  ustawowych,  jak  i  problemów bieżących;  kilkakrotnie

spotkał się z firmą opracowującą strategię rozwoju miasta i Gminy; spotykał się z firmami chcącymi

stawiać  siłownie  wiatrowe  oraz  ze  społecznościami  miejscowości,  w których  te  siłownie  mają

powstawać; spotykał się z Radami Pedagogicznymi poszczególnych szkół; spotkał się z Zarządem

firmy LAKPOL, pod kontem współpracy; spotkał się z firmą, która ma wprowadzać światłowody na

teren naszej gminy; spotkał się z deweloperem budującym blok mieszkalny przy ul. Piastowskiej;

spotkał się z Zarządem dróg wojewódzkich w sprawie remontu ul. 1 Maja; spotkał się z zarządem

Dróg  Powiatowych  w  celu  omówienia  realizacji  dalszej  budowy drogi  w  kierunku  Połajewa;

uczestniczył  w  dniach  Otwartych  Szkoły  Podstawowej  w  Byczu;  spotkał  się  z  przedsiębiorca

budującym  na  naszym  terenie  drukarnię;  uczestniczył  w  przygotowaniach  ośrodka

wypoczynkowego w Połajewie do sezonu letniego;  spotkał  się  z  firmą  gazową; uczestniczył  w

konwencie  Burmistrzów,  gdzie  został  wybrany  do  Wojewódzkiej  Rady  bezpieczeństwa;

uczestniczył  w  obchodach  święta  strażaka  w  OSP  Dębołęka  –  Rudzk  Duży;  spotkał  się  z

przedstawicielami firmy DINO w sprawie zatrudniania tam osób z terenu naszej gminy, przy czym

na terenie Urzędu odbywają się spotkania rekrutacyjne; uczestniczył  w organizacji  Okręgowego

Turnieju  Bezpieczeństwa  Ruchu  Drogowego  –  turniej  odbył  się  w  Piotrkowie  Kujawskim;

uczestniczył w obchodach 70-lecia przedszkola, obchodach święta strażaka w PSP – Radziejów,

obchodach  Dnia  Matki  w  Zborowcu;  brał  udział  w  organizacji  Dnia  dziecka  w  Połajewie;
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uczestniczył  w spotkaniu  Wojewódzkiej  Rady Bezpieczeństwa Drogowego oraz  w spotkaniu  w

sprawie dotacji na budowę przedszkola.

 Ad. 7

- Pani Joanna Karmowska poinformowała o swoich działaniach miedzy sesjami. Powiedział m.in.,

że:  uczestniczyła  w  posiedzeniach  komisji  Rady  Miejskiej;  reprezentowała  Radę  Miejską  w

imprezach  szkolnych;  uczestniczyła  w  obchodach  70-lecia  przedszkola;  uczestniczyła  w

spotkaniach w Nowej wsi i Przewozie z Zarządem dróg powiatowych, dotyczących bezpieczeństwa

na  skrzyżowaniach;  uczestniczy  w  realizacji  projektu  „Wieś  Speak  English”;  organizowała

szkolenie dotyczące zakładania fundacji i stowarzyszeń oraz pozyskiwania środków. 

Ad. 8 

Ad. 8 a-j

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/31/2015 zmieniającej uchwałę 

Nr X/40/07 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 28 listopada 2007 r. w sprawie: 1. 

przystąpienia Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania 

„Razem dla Powiatu Radziejowskiego. 2. udzielenia pełnomocnictwa Panu Mirosławowi Skoniecz-

nemu Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do pełnego reprezentowania Miasta i Gmi-

ny PiotrkówKujawski w Stowarzyszeniu – Lokalna Grupa Działania pn. „Razem dla Powiatu Ra-

dziejowskiego”.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że podjęcie tej uchwały jest konieczne z uwagi na zmianę na 

stanowisku Burmistrza.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/31/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/32/2015 w sprawie przystąpienia

do sporządzenia Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Piotrków Kujawski.

Dyskusji nad w/w uchwałą nie było.

Głosowanie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/32/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/33/2015 w sprawie zbycia w try-

bie bezprzetargowym nieruchomości gruntowych niezabudowanych, położonych w obrębie geode-

zyjnym Piotrków Kujawski.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, iż w w/w uchwale chodzi o dwie małe działki przyległe do prywat-

nego gruntu w ul. Władysława Łokietka. Działki te są własnością gminy, lecz są one zbędne i nie-

atrakcyjnie położone dlatego też zbywa się je na powiększenie nieruchomości sąsiedniej.
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- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że są to działki o pow. 76 m2 i 263 m2, nieprzydatne gminie, ge-

nerujące jedynie koszty utrzymania.

Salę obrad opuścił Radny Arkadiusz Rybak, od tej chwili w głosowaniu brało udział 14 Radnych.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/33/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/34/2015 w sprawie odpłatnego 

nabycia niezabudowanej nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie geodezyjnym Przedłuż.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że uchwała ta kończy długoletni spór o drogę w miejscowości 

Przedłuż.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/34/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/35/2015 w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudo-

wą, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg.

- Pan Jarosław Waszak wyjaśnił, że obecnie przyjmujemy jedynie niewielką zmianę jednej z obo-

wiązujących stawek podyktowaną propozycją złożoną przez jedną z firm, która dotyczy wprowa-

dzenia w pas drogowy światłowodu dla Internetu szerokopasmowego. W celu obniżenia kosztów 

dla przyszłych odbiorców Internetu podejmuje się tę uchwałę. Prawdopodobie, Internet oferowany 

przez tę firmę może być już dostępny za nieco ponad 20 zł.

- Pan Tomasz Jaroński zapytał czy Rada może podwyższyć koszt gdy okaże się np., że firma ta pod-

niesie ceny swoich usług dla odbiorców?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że tak, to Rada decyduje.  

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/35/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/36/2015 zmieniającej uchwałę 

Nr I/12/2014/189/2013 z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profi-

laktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i

Gminy Piotrków Kujawski na 2015 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska powiedziała, że zmiana w/w uchwały polega na przyjęciu zmian do har-

monogramu wydatków na profilaktykę przeciwalkoholową na 2015 rok. Doszacowuje się niewydat-

kowaną kwotę w ubiegłym roku.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/36/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/37/2015 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Województwu Kujawsko-Pomorskiemu w 2015 roku.
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- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że proponowana pomoc dotyczy dalszej realizacji budowy drogi 

w ul. 1 Maja. Województwo prosi o podział zadania na dwa etapy, łącznie chcą 150 tys. zł, na I etap

50 tys. zł, na II etap 100 tys. zł. Jeśli Rada wyznaczy te środki wówczas konieczne będzie spotkanie 

z przedstawicielami Zarządu Dróg Wojewódzkich w celu ustalenia szczegółów.

- Pan Krzysztof Żak zapytał czy jest możliwość aby te środki zostały przekazane po zakończeniu in-

westycji?

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że w porozumieniu chce zawrzeć priorytety naszej gminy a na-

stępnie zapłacić za konkretny cel. W przypadku niewywiązania się strony z warunków porozumie-

nia będzie to podstawą do odzyskania środków.

- Pan Arkadiusz Włodarski zapytał czy nie zaburzy to realizacji inwestycji, z których zostaną prze-

sunięte środki?

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że na tę chwilę nie, a przetargi są już rozstrzygnięte.

Radni przegłosowali autopoprawkę: zmiana kwoty z 50 tys. zł na 150 tys. zł w projekcie uchwały 

Nr IV/37/2015. Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie, 14 głosami za. 

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/37/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/38/2015 w sprawie udzielenia

pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu w 2015 roku.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że powiat robił ostatnio drogę Piotrków kujawski – Połajewo,

my proponujemy dofinansowanie w wysokości  20 tys.  zł  i  zrobienie  dodatkowego kilometra  w

kierunku Połajewa.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/38/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/39/2015 zmieniająca uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2015-2025 

oraz projekt uchwały Nr IV/40/2015 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski na rok 2015.

- Pani Jolanta Zalesińska omówiła zmiany w uchwale budżetowej na 2015 rok, jak w uzasadnieniu 

do projektu uchwały Nr IV/40/2015.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/39/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

Głosowanie: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwała Nr IV/40/2015 została przyję-

ta jednogłośnie.

Ad. 8k – 8l

- Pani Joanna Halina Karmowska, Przewodnicząca Rady Miejskiej, odczytała projekt uchwały Nr
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IV/41/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Piotrkowie

Kujawskim za 2014 rok. Po odczytaniu projektu uchwały Nr IV/41/2015 zapytał: „Czy są pytania

co do tej uchwały?” Pytań nie było, zatem Pani Przewodnicząca powiedziała: „Skoro nie widzę,

przystępujemy  do  głosowania.”.  Radni  przystąpili  do  głosowania.  W  wyniku  głosowania  za

przyjęciem uchwały Nr IV/41/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki

Publicznej w Piotrkowie Kujawskim za 2014 rok głosowało 14 Radnych, głosów wstrzymujących

się i przeciwnych nie było. Uchwała Nr IV/41/2015 została przyjęta jednogłośnie.

- Pani Joanna Halina Karmowska odczytała projekt uchwały Nr IV/42/2015 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 

w Piotrkowie Kujawskim za 2014 rok. Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały Nr IV/42/2015 i przedstawionym w niej sprawozdaniu?

Głos zabrał Radny, Mariusz Wojciechowski. Powiedział: „Wraz z grupą Radnych mam zaszczyt 

sprawowania mandatu Radnego kolejną kadencję, dlatego też mam większą wiedzę na temat 

funkcjonowania M-GOKSiR. Dzisiejsze zatwierdzenie sprawozdania tej jednostki będzie swego 

rodzaju aprobatą bądź dezaprobata jej działalności.”

- Głos zabrał Radny, Krzysztof Żak. Powiedział: „Wiele zdrowia nas kosztowało próbowanie 

przywołania M-GOKSiR do normalnego funkcjonowania. Nasze spotkania zawsze kończyły się 

awanturą. Rada pod presją, że w jednostce nie wystarczy na wypłaty dołożyliśmy 25 tys. zł, więc w 

moim mniemaniu jednostka ta w ubiegłym roku także przekroczyła budżet.”

- Głos zabrał Radny, Tomasz Jaroński. Powiedział: „Także mam wątpliwości co do tego czy tam 

było wszystko w porządku, mam mieszane odczucia w tej sprawie i popieram zdanie kolegów z 

Rady – starej kadry.” 

Pytań nie było, Radni przystąpili do glosowania nad projektem uchwały Nr IV/42/2015 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji 

w Piotrkowie Kujawskim za 2014 rok. 

Wynik głosowania: 0 głosów „za”, 11 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się”. 

- Pani Joanna Halina Karmowska powiedziała, że uchwała Nr IV/42/2015 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 

Kujawskim za 2014 rok nie została przyjęta. Radni nie zatwierdzili sprawozdania finansowego 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Piotrkowie Kujawskim za 2014 rok.

W związku z powyższym wszystkie kolejne uchwały znajdujące się w porządku obrad IV sesji 

zostały zmienione w kwestii ich numeracji. 

Ad. 9a-e

- Pan Sławomir Henryk Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski przedstawił 
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sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawskim za 2014 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zapoznała zebranych 

z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza miasta i Gminy Piotrków kujawski 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok. Powiedziała, że przedstawione przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2014 

rok spełnia wymogi określone w ustawie o finansach publicznych. Skład Orzekający RIO 

pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 2014 rok.

- Pani Halina Wawrzynaik, Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim zapoznał zebranych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 28 kwietnia 2015 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok oraz z opinią stanowiącą załącznik do niniejszej 

uchwały i z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. Powiedziała, że: „Działając na

podstawie art.18 a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r. 

poz. 594, poz. 645, poz. 1318, z 2014 r. poz. 379 i poz. 1072), Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim po zapoznaniu się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 

2014 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego – zgodnie z art. 267 ust. 1 pkt 3 ustawy o 

finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009 r. (Dz. U. z 2013 r. poz. 885, poz. 938, poz.1646, z 

2014 r. poz. 379, poz. 911, poz. 1146, poz. 1626, poz. 1877, z 2015 r. poz.532), sprawozdania 

finansowego i opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok oraz wysłuchaniu ustnych wyjaśnień 

Burmistrza, Komisja Rewizyjna wnioskuje o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy

Piotrków Kujawski, Panu Sławomirowi Henrykowi Boguckiemu.”

W uzasadnieniu podała: „Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na posie-

dzeniu w dniu 28 kwietnia 2014 r. rozpatrzyła sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków

Kujawski z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok, sprawozdanie fi-

nansowe i zapoznała się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej. Wysłuchała ustnych wyjaśnień

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, na podstawie których stwierdziła, co następuje:

1. Uchwalony przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim plan dochodów budżetowych po

uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał kwotę 29.751.177,16 zł. Dochody wykona-

no w kwocie 29.923.626,32 zł co stanowi 100,58 % planu.

2. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków budżetowych po zmianach dokonanych w

ciągu  roku  przewidywał  kwotę  32.888.313,16  zł.  Wydatki  zrealizowano  w  kwocie

30.666.992,44 zł, co stanowi 93,25 % ogółu planu. 
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3. Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Miasta i Gminy kwotę 3.833.759,00 zł co

stanowiło 11,66 % ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 3.123.237,62 zł co stanowi

81,47 % planowanych wydatków na inwestycje.

4. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 29.054.554,16 zł, zrealizowano wydatki w

kwocie 27.543.754,82 zł, co stanowi 94,80 % ogółu planu. Z powyższej kwoty 69,54 % sta-

nowiły wydatki na zadania własne 19.155.248,10 zł, a 30,46 % wydatki na zadania zlecone

oraz na dofinansowanie zadań własnych gminy 8.388.506,72 zł.

5. Planowany deficyt budżetu Miasta i Gminy na koniec 2014 roku wynosił 3.137.136,00 zł.

6. Budżet Miasta i Gminy zamknął się za 2014 rok deficytem w wysokości 743.366,12 zł.

7. Ze środków budżetu Miasta i Gminy w 2014 roku spłacono raty zaciągniętych kredytów w

kwocie 552.199,10 zł na plan 552.200,00 zł.

8. Zadłużenie Miasta i Gminy na koniec 2014 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło

4.314.200,00 zł , co stanowi 14,42 % dochodów wykonanych, z terminem spłaty w 2015

roku i w latach następnych.

9. Miasto i Gmina na 31 grudnia 2014 roku nie posiadało wymagalnych zobowiązań z termi-

nem płatności do 31 grudnia 2014 roku.

10. Należności wymagalne na 31 grudnia 2014 roku stanowią kwotę 1.091.791,01 zł.  w tym

154.859,69 (Zakład Komunalny).

11. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za 2014 rok wyniosły 1.573.550,90 zł. Skutki

udzielonych  ulg,  umorzeń,  zwolnień  odroczonych  z  podatków  za  2014  rok  wyniosły

100.567,16 zł. Łącznie stanowi to kwotę 1.674.118,08 zł, tj. 5,59 % zrealizowanych docho-

dów.

12. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2014 rok dołączona do sprawozdania z wykona-

nia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zawiera dane o przychodach i rozchodach

oraz prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane o dochodach uzyski-

wanych z tytułu wykonania tych praw. Majątek zwiększył się o kwotę 2.787.527,89 zł i na

dzień 31 grudnia 2014 roku wynosił 55.562.534,28 zł.

13. Komisja Rewizyjna zapoznała się z uchwałą Nr 4/S/2015 Składu Orzekającego Nr 9 Regio-

nalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 8 kwietnia 2015 roku w sprawie wyraże-

nia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozda-

niu z wykonania budżetu Gminy za 20134 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy. 

14. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła roczne sprawozdanie finansowe, na które składają się:

- bilans z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok,

- łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżeto-

wych i samorządowego zakładu budżetowego za 2014 rok,

- łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat sa-
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morządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego  za 2014 rok,

- łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień zmian w

funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego

za 2014 rok. 

15. Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, realizując zadania związane z wykonaniem

budżetu, kierował się zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności w gospodaro-

waniu środkami publicznymi.

Zdaniem Komisji Rewizyjnej wyrażonym w przyjętej uchwale, powyższe daje podstawę do wyraże-

nia pozytywnej opinii o realizacji budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok 

i wystąpienia do Rady Miejskiej z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi.”

Opinia w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej była pozytywna. Zapisano w niej, że wniosek 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski za 2014 rok jest zasadny i zgodny z prawem. Wniosek ten jest zgodny ze 

sformułowaniami zawartymi w opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej wykonania budżetu Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski przez Burmistrza miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok.

Ad. 10

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska  –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim

otworzyła  dyskusję  nad  przedstawionymi  przez  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  sprawozdaniem  z

wykonania  budżetu  oraz  stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i  Regionalnej  Izby Obrachunkowej

słowami: „Kto z Państwa chciałby zabrać glos w dyskusji nad przedstawionym przez Burmistrza

Miasta  i  Gminy sprawozdaniem z wykonania budżetu  oraz stanowiskami  Komisji  Rewizyjnej  i

Regionalnej Izby Obrachunkowej?” 

     - Pan Krzysztof Żak powiedział: „Uważam, że nie ma obecnie z czym polemizować, więcej

uwag będziemy mieli w przyszłym roku.”

Ad. 11

-  Pani  Joanna  Halina  Karmowska  -  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Piotrkowie  Kujawskim

odczytał projekt uchwały Nr IV/42/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2014 rok.             

- Po odczytaniu projektu uchwały Nr IV/42/2015 pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania.

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr IV/42/2015 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za

2014  rok opowiedziało  się  14  radnych,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  braku  głosów

wstrzymujących  się.  Uchwała  została  przyjęta  jednogłośnie.   Sprawozdanie  finansowe wraz  ze

sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  Miasta  i  Gminy Piotrków Kujawski  za  2014 rok  zostało
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przyjęte.

Ad. 12

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytała projekt uchwały Nr IV/43/2015 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok.

- Dyskusji nie było.Radni przystąpili do glosowania. 

- Wynik glosowania: za przyjęciem uchwały Nr IV/43/2013 opowiedziało się 14 radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i braku głosów wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.  

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  

powiedziała: „Stwierdzam, że uchwała Nr IV/43/2015 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok została przyjęta

- Pani Joanna Halina Karmowska – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

przeszła do kolejnego punktu porządku obrad IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.  

Ad. 13

-  Pan  Andrzej  Schmidt  złożył  interpelację  dotyczącą  wywołania  uchwały  w  sprawie  nadania

honorowego  obywatelstwa  Gminy  Piotrków  Kujawski,  ponowił  także  interpelację  o  naprawę

chodnika obok sklepu Pana Dziubicha w piotrkowie Kujawskim.

-  Pan Sławomir  bogucki  powiedział,  że  w miejscu,  gdzie  biegnie  wspomniany chodnik  będzie

prowadzona inwestycja i chodnik ten będzie również wyremontowany.

- Pan Tomasz Jaroński złożył interpelację o to aby uliczki w mieście miały tabliczki z nazwami.

- Pani Joanna Karmowska poinformowała, że braki w tablicach informacyjnych można zgłaszać na

piśmie do Biura Rady Miejskiej.

- Pan Mariusz Wojciechowski złożył interpelację o utwardzenie i odwodnienie terenu parkingu przy

szkole w Piotrkowie Kujawskim. Zapytał jakie są plany związane z tym zadaniem.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  Urząd  zajmie  się  tym w wakacje.  Wówczas  zostanie

określony zakres prac.

- Pan Piotr Dziubich powiedział, że przed rozpoczęciem asfaltowania drogi Piotrków Kujawski –

Gradowo należy sprawdzić własność tej drogi, gdyż prawdopodobnie częściowo jest ona połozona

na jego działce.

- Pan Krystian Betliński złożył interpelację o ograniczenie prędkości na drodze Piotrków Kujawski

– Gradowo.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że raczej rozważone będzie postawienie tam znaku „obszar

zabudowany”  niż  ograniczenia  prędkości,  gdyż  ograniczenie  prędkości  będzie  musiało  być

powtórzone przy skrzyżowaniach.
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- Pani Grażyna Rybicka zapytała czy można wyremontować obiekt przystanku PKP?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że Gmina nie może wyremontować tego obiektu gdyż nie jest

ona jej własnością. Prawdopodobnie w 2016 roku PKP ma mieć środki na takie cele.

- Pani Grażyna Rybicka zapytała czy jest możliwa budowa ścieżek rowerowych?

-  Pan  Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  nie  ma  przeszkód  aby budować  ścieżki  przy nowych

drogach.

-  Pani  Grażyna Rybicka zapytała  czy można założyć  przyłącze  energetyczne  dla  działek  na ul.

Słonecznej?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zaprosi Zarząd Działek do rozmowy na ten temat.

- Pan Jerzy Dziubich poprosił o zwiększenie ilości patroli na wsiach, z uwagi na to, że wzmagają się

kradzieże paliw.

- Pan sławomir Bogucki powiedział, że będzie na ten temat rozmawiał z Policją.

-  Pan  sławomir  Kawczyński  zapytał  czy Urząd  Miasta  i  Gminy może  wystosować  do  Urzędu

Marszałkowskiego pismo w sprawie tego, że na naszym terenie jest  susza?  ponadto zapytał  na

jakim etapie jest sprawa budowy studni przez kopalnię?

-  Pan Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  Pan Sekretarz  wysław pismo  do  Instytutu  z  prośbą  o

zamontowanie  na  naszym  terenie  stacji  kontroli  opadów.  Poinformował  także,  że  rozmowy z

kopalnią na temat budowy studni trwają.

Ad. 14

- Pan Andrzej Schmidt powiedział,  że park w Piotrkowie Kujawskim jest dla kruków a nie dla

ludzi. Zapytał czy coś można zrobić aby tę sytuację zmienić?

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że jest to ogromny problem, ale jest kilka legalnych pomysłów

na jego wyeliminowanie. trzeba to tylko zrobić po okresie lęgowo – wychowawczym. Mamy już

zgodę Regionalnego Inspektora Ochrony Zabytków.

- Pan piotr Dziubich zapytał o zajęcia pasa drogowego na ul. 1 Maja.

-  Pan  sławomir  Bogucki  powiedział,  że  11  czerwca  będzie  spotkanie  z  Zarządem  dróg

wojewódzkich i temat ten także będzie poruszony.

-  Pani  Joanna  Karmowska  zaapelowała  do  sołtysów  o  to  aby  bardziej  się  angażowali  w

rozpowszechnianie informacji  dotyczących wydarzeń kulturalno-rozrywkowych w naszej gminie.

podziękowała również Burmistrzowi za wsparcie w trakcie spotkań z Zarządem dróg powiatowych

w Nowej Wsi  i  Przewozie.  Omówione tam zmiany zaszły błyskawicznie,  spotkania okazały się

owocne.  Pani Przewodnicząca zaprosiła wszystkich na piknik z okazji Dnia Dziecka organizowany

w Połajewie w dniu 30.06.2015 r..

Ad. 15
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– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad IV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie IV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 16:13

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: /..../                            

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Piotr Dziubich: /..../
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